
自吸泵- 龙卓 铸铝

产品名称 自吸泵- 龙卓 铸铝

公司名称 重庆龙卓机械制造有限责任公司

价格 480.00/个

规格参数 品牌:龙卓
型号:QGZ40-20
材质:铸铝

公司地址 重庆市九龙坡区白市驿镇海龙村(中鑫机械厂厂
房)

联系电话 023-65700926 13983082693

产品详情

批发供应自吸泵

we chongqing longzhuo mechanical equipment co., ltd standing on the pillars of techno advanced unit and advanced
facilities, are emerging as a well renowned and trusted name in the field of manufacturing ofgasoline generator, water
pump, engine, cultivator, welding-generator, engine cylinder, cylinder head, generator frame, aluminum pump, etc.
incepted in 2008, we are flourishing fast under the leadership of a visionary engineer with the sound technical
knowledge. leveraging on the expertise of our efficient team of engineers and other experts we have made successful
innovations. we are pioneer inmanufacturing of general machine.

本产品的品牌是龙卓，型号是QGZ40-20，材质是铸铝，驱动方式是手动，用途是流程泵，泵轴位置是边
立式，叶轮结构是封闭式叶轮，叶轮数目是多级，叶轮吸入方式是双吸式，原理是离心泵，性能是自动
，扬程是30（m），转速是3600（r/m），功率是3.0（kw），流量是50（m3/h）
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